
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-260 

Delnice, 2. prosinca 2016. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

s 260. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 2. prosinca 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj Odsjeka za proračun i financije, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ  Grada Delnica, Indira 

Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Iva Žagar, privremena ravnateljica 

„Risnjak – Delnice“ d.o.o., Tihana Ljubojević, pedagogica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Mirna 

Janeš, voditeljica Projekta Pomoć u kući starijim osobama i asistent u nastavi, Davorin Klobučar, 

djelatnik GSC Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Nikolina Muhvić, službenica 

Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica 

gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković, Davorka Grgurić, Tomislav Mrle 

umjesto kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Davorin Klobučar. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

GORDANA PISKAČ 

- Napravljen je dodatak ugovoru za radove na Prolazu HŠ gdje je definiran novi rok završetka 

radova (proljeće sljedeće godine). 

- Za DPU su poslane sve obavijesti javno pravnim tijelima, plan je na web stranici Grada. 

- Odgođen je sastanak s gospodinom Kraljevićem za sljedeći tjedan. 

- Održan je sastanak s odvjetnikom Pintarom vezano uz sudski proces s „Beton-Lučko“. 

Odvjetnik je uložio žalbu na presudu te nam slijedi daljnje dokazivanje da smo u pravu. 

- Obiđen je teren u Sedalcima gdje HEP ukopava svoje instalacije. Dio koji su raskopali će i 

asfaltirati ali nisu pokazali dobru volju da asfaltiraju i središte sela. Predsjednik MO Turki 

predložio je da se dio sredstava koje dobiva MO utroši u tu svrhu a da radove izvrši HEP no 

problem je u tome je što oni nisu naš koncesionar. 

- Izrada programa za sjednicu Gradskog vijeća vezanih uz komunalne djelatnosti te strateški 

program i strategiju o upravljanju imovinom. 

- PGŽ je dostavljen zahtjev za dostavu sredstava za linijski prijevoz. 

- S „Risnjak – Delnice“ d.o.o. sklopljen je ugovor o održavanju Parka kralja Tomislava što je bilo 

potrebno radi prijave dječjeg igrališta za EU sredstva. 

- Izrađen je ugovor za stan u Crnom Lugu. 

- U izradi je energetski certifikat za objekt Hidroelektre. 

- Izdaju se nova rješenja za komunalnu naknadu. Referent za komunalnu naknadu odlazi tri tjedna 

na školovanje za prometnog redara te će posao izdavanja i slanja novih rješenja obaviti Odsjek 

za financije. 

- Aktivnosti prometnog redarstva. 

- Provjerene su sve kamere na javnim površinama. 

- Prijavljena je šteta Policiji za oštećen ormarić u parku. 



- Sporazum vezan uz donaciju J. Majnarich poslan je izvršiteljima oporuke.  

- Izdavanje rješenja za legalizaciju, komunalni doprinos, posebne uvjete građenja.  

- U tijeku je legalizacija mrtvačnice u Delnicama, čeka se još rješenje o izvedenom stanju nakon 

čega će sve parcele na groblju biti objedinjene. 

- Dat je odgovor na pitanje koje je upućeno Radiju „Gorski kotar“ a vezano uz uzurpiranje 

zemljišta nasuprot remontne stanice. 

- Dat je odgovor na pitanje vezano za građevinsko područje u Zakrajcu Turkovskom. 

- Pojavila se zainteresirana stranka koja ima želju otvoriti kamp u kupskoj dolini. 

- Potrebno je zauzeti stav na prijedlog Ingro koji ima trgovinu u Brodu na Kupi da uvede centralno 

grijanje na pelete u prostor koji zakupljuju.  

- Izlazak s geometrom na teren radi formiranja okućnice (Jurković). 

 

MIRNA JANEŠ 

- Obiđen je i kontroliran dio terena u Delnicama i Lučicama. 

- Uspostavljen je sustav pomoći u kući u Ravnoj Gori gdje imamo sedam novih korisnika koji će 

dobiti rješenje Centra za socijalnu skrb, a u radni odnos primljena je gerontodomaćica s 

njihovog područja. 

- Nekim korisnicima u Delnicama pojačana je usluga pomoći u kući uz suglasnost Centra za 

socijalnu skrb. 

- Izvršena je nova procjena rizika radnih mjesta djelatnika u suradnji s „Indikatorom“. U tom 

smislu dogovoreni su novi liječnički pregledi djelatnika. 

- Pripremljen je materijal za sastanak s djelatnicima, predana su izvješća i sav materijal za izradu 

plaća. 

- U Mrkoplju će se danas održati sastanak s tamošnjim načelnikom vezano uz temu logopeda. Iz 

razgovora s pravnikom iz PGŽ došlo se do zaključka da će se u Sporazumu (koji je poslan svim 

JLS) izmijeniti jedan članak na način da će sve biti koncipirano na način da će Delnice i Udruga 

Ž.A.R. moći dogovarati s pojedinim općinama ugovore o suradnji. 

- Pružene su sve usluge pomoći u kući i osobne asistencije u nastavi. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Uređenje vanjskih i unutarnjih prostora. 

- Sastanci s djelatnicima i pojašnjenje nejasnoća. 

- Orezivanje lipa kod stadiona prolongira se za početak idućeg tjedna. 

- Doprema konja za advent u subotu. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Proizvodnja leda je jučer počela, te će sutra za sve goste biti otvoreno klizalište. 

- Postavljene su tribine na klizalištu kao i semafor. 

- Održana je Koordinacija s TZ Gorskog kotara i ugostiteljima radi zajedničkog projekta kako bi 

se poboljšala ponuda i doveo što veći broj turista u Gorski kotar. 

- Tiskovna konferencija glede predstojećih aktivnosti, ponajprije hokejaške utakmice između 

Hrvatske i Srbije. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Adventske aktivnosti. 

- Napravljene su tri snimke za Dječju TV. 

- U dogovoru s kuharicom izrađen je jelovnik za zimu. 

- Zdravstvena voditeljica je dala sporazumni otkaz. 

- Sastalo se Upravno vijeće vezano za raspisivanje natječaja za jednu odgajateljicu. 

- U vrtiću „Bambi“ u Vrbovskom pripravnica je imala oglednu aktivnost. 

 

 

 

 

 



PETAR HRG 

- Prioritet su adventske aktivnosti. 

- Održan je sastanak s gospodinom Poštićem vezano uz problem plaćenog oglašavanja. 

- U Lokvama je održan sastanak TZ Gorskog kotara, privatnim sektorom i GSC na kojem je 

dogovoren projekt zajedničkog nastupa na tržištu. 

- Najava događanja za vikend. 

- Dokaz realizacije projekta HTZ – žardinjere i info ploče za Japlenški vrh. 

- Jučer je održan sastanak u NP „Risnjak“, na inicijativu TZ PGŽ, a na temu boravišne pristojbe. 

- Danas se u Hotelu „Risnjak“ održava sastanak na temu Tour of Croatia. 

- Počele su prijave za snježnu MTB utrku. 

 

IVA ŽAGAR 

- Zbog preklapanja smjena s vatrogascima nisu orezane lipe kraj stadiona, ali su orezani grmovi 

na drugim lokacijama. 

- Grabljenje lišća i čišćenje Supilove ulice. 

- Održavanje čistoće javnih površina i groblja. 

- Izrada faktura za knjigovodstvene usluge, usluge čišćenja i održavanja zgrada, najma prostora 

te fakture za sajam. 

- Farbanje drvene zaštite i postava istih (kablovi na trgu). 

- Ponovo je potrgana klupa nasuprot crkve. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Završeno je uređenje prostora (krečenje, čišćenje, slaganje polica, preslagivanje skupine 

povijesti). 

- Kreativna radionica na adventu. 

- S obzirom na novi računalni program tiskane su nove iskaznice. 

- Odrađena je jedna radijska emisija i pričaonica priča. 

- Prisustvovanje usavršavanju u Rijeci na temu novih tehnologija u radu s djecom i mladima, 

poboljšanje web-a. 

- Radionica kreativnog pisanja prijavljena je na natječaj PGŽ. 

- Ažuriranje web stranice vezano uz izmjene člana Pravilnika o korištenju knjižne građe. 

- Prisustvovanje sastanku na temu nasilja nad ženama. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Naglasak je bio na pripremi točaka dnevnog reda Gradskog vijeća, napravljeno je i savjetovanje 

sa zainteresiranom javnošću. U dogovoru s predsjednicom Odbora za financije, Odbor će održati 

svoju sjednicu u ponedjeljak. 

- Godišnji obračun poreza i prireza. 

- Sredstva za materijalne troškove i stručni tim za izbore su „sjela“. 

- Kontrola poslanih ovršnih prijedloga. 

- S kolegom Briškim prisustvovao je edukaciji na temu državnih potpora, prezentirano je dosta 

noviteta ali su naznačeni i mnogi nedostaci samog zakona. 

- Potpisivanje ugovora o donaciji Erste banke za advent. 

- Dostava podataka za zimsku službu. 

- U dogovoru s predsjednikom Odbora za sport i kulturu pripremljeno je tehničko rješenje vezano 

uz podneseni amandman. 

- Komunikacija s Komunalcem vezano uz suglasnost za zaduženje preko Fonda za zaštitu okoliša. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Jučer su vijećnicima poslani materijali za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Dat je nalog geometru da se Palfinger i Belobrajdić uvedu u posjed. 

- Iz sustava MIO odjavljene su posljednje 3 osobe s javnih radova. 

- Za stručno osposobljavanje dostavljena je dokumentacija za još 3 osobe. 

- Gruntovnici je podnesen zahtjev za ukidanje javnog dobra u Mesničkoj ulici. 



- Državnoj upravi za zaštitu i spašavanje poslana je dokumentacija vezana za sustav civilne 

zaštite. 

- Aktivnosti na materijalima o zaštitu na radu (zabrana pušenja i testiranje na opojna sredstva). 

- Priprema općih akata koje treba uvrstiti u Plan savjetovanja sa zainteresiranom javnošću. 

- Izrada akta o isplati dara za djecu. 

 

 

Na kraju sjednice gradonačelnik je upoznao članove Kolegija da je, nakon 4 godine pisanja, uvjeravanja, 

argumentiranog dokazivanja, prvi puta, jučer, održan epohalan sastanak u Ministarstvu prometa, 

infrastrukture i pomorstva gdje je, vjerojatno na mig i poticaj predsjednice, u rebalansu državnog 

proračuna za zimsku službu osigurano 20 milijuna kuna od kojih se 6 milijuna kuna odnosi za Gorski 

kotar za 2016. godinu, za 2017. godinu i sustavno za sve druge godine. To znači da će trošak ovogodišnje 

zimske službe biti pokriven iz državnog proračuna, a novac će uskoro „sjesti“ na naš račun. Treba reći 

da je ova Vlada prepoznala Gorski kotar i dala mu konkretnu pomoć što će pomoći u promišljanju važnih 

i bitnih potreba u komunalnom standardu i rasteretiti u tom dijelu proračun za dio koji preuzima država 

preko Hrvatskih cesta. Ljepši dar i poklon za ovo blagdansko vrijeme nismo mogli dobiti. Iako sam bio 

skeptik jučer je zaista bilo ugodno i radosno vratiti se s konkretno obavljenim poslom. Ima svjetla, ima 

nade kao što je upaljena i prva svjećica nade, vjerujem u providnost koja je rezultat upornog, 

argumentiranog i dosljednog upozoravanja za Gorski kotar. Konačno je naša potreba došla do onih koji 

trebaju voditi brigu o svim krajevima i ljudima u krajevima ove zemlje, konačno su prepoznali taj 

planinski dio koji je poseban i koji zaslužuje jednake uvjete u nekim stvarima koje su do sada bile 

ograničavajuće. „Bacali“ smo taj novac na preživljavanje dok su ga drugi koristili na društveni razvoj. 

Vjerujem da ćemo i u drugim stvarima uspjeti dokazati i potvrditi ispravnost nastojanja koja se baziraju 

na posebnostima Gorskog kotara koje su bitno ograničavajuće i drugačije nego u drugim dijelovima 

države. 

 

 

 

Dovršeno u 8,30 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 


